
 
 

 
 

2nd Briefing Session – Funding Support for Small- and Medium-sized 
Meeting, Incentive & Convention Groups (Pilot Scheme) 

中小型企業會議、獎勵旅遊及國際會議訪港團體資助計劃（先導計劃） 

第二次簡報會 
 

REPLY SLIP 回條 

Please complete and return this form on or before 8 September 2016 (Thursday). 
請於 2016 年 9 月 8 日（星期四）或之前填妥並提交此回條 

 
To 致: Ms Sarina Wu 胡小姐 

Tel 電話: 2807 6334     Fax 傳真: 2503 6223     Email 電郵: sarina.wu@hktb.com 
 
Event Details 活動詳情: 
Event Title 活動名稱:  2nd Briefing Session — Funding Support for Small and Medium-sized Meeting, 

Incentive & Convention Groups (Pilot Scheme) 
中小型企業會議、獎勵旅遊及國際會議訪港團體資助計劃（先導計劃） 

第二次簡報會 

Date  日期:  13.9.2016 (Tuesday 星期二) 
Time  時間: 10:30 am – 12:00 noon 上午 10:30 至中午 12:00 
Venue 地點:  
Address 地址:  

Hong Kong Tourism Board Office 香港旅遊發展局辦事處  
11/F Citicorp Centre, 18 Whitfield Road, North Point, Hong Kong 
香港島北角威非路道 18 號萬國寶通中心 11 樓 

Eligibility 參加資格: 

 

Hong Kong licensed travel agents handling inbound travel business  
 (with ordinary membership of Travel Industry Council of Hong Kong) 
香港持牌入境遊旅行代理商（並屬香港旅遊業議會之基本會員） 

Language 語言: Cantonese 廣東話 
 
Remarks: 
- Due to limited space, each company is welcome to register a maximum of one representative to 

attend (additional representatives will be put on the waiting list), and registration will be accepted on 
a first-come, first-served basis.  
因名額有限，每家機構只可派出最多一名代表出席本次簡報會（額外的代表將被列入輪候名單）。活

動名額以先到先得形式分配，額滿即止。 

- A confirmation email will be sent to successful registrants on or before 9 September 2016 (Friday). 
成功報名的機構代表將會於 2016 年 9 月 9 日（星期五）或之前收到確認電郵。 

 
Registration 報名 
Our company will send the following representative to participate. 參加本次簡介會的機構代表: 

Name of company   
機構名稱: 

Travel agent license no. 
旅行代理商牌照碼: 

Name of representative 
參加者姓名: 

Title 
職銜:  

Office Tel.  
機構電話: 

Mobile  
手提電話: 

Email   
電郵: 

 
Name 姓名: ____________________________                 Title 職銜: _______________________ 
 
Signature 簽名: _________________________                 Date 日期: _______________________ 
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